

CLEAR FORM, MORE PRIVACY
CREATE YOUR
OWN SPACE OF SILENCE

形式清晰，私密更强，创造你自己的宁静空间



PRODUCTS:
QUIET.BOX, QUIET.BOX Duo, PLENUM.K nesting, N.W.P Organic, PUBLICA chair

QUIET.BOX booth & QUIET.BOX Duo room

FLEXIBLE SPACE SOLUTION FOR FOCUSED WORKING AND COMMUNICATION

为专注工作与沟通提供灵活的空间解决方案



KÖNIG +
NEURATH

KÖNIG +
NEURATH

恺恩中国·上海总部
上海恺恩家具有限公司
上海市闵行区申昆路2377号
虹桥国际展汇3号楼705-706室
K+N CHINA | Shanghai Headquarters
KAIEN Furnishings Co., Ltd.
Room 705-706, No.3 Building,
PortMix Hongqiao, No.2377 Shenkun Road,
Minhang District, Shanghai 201106 China

恺恩中国·生产基地
江苏省常熟经济技术开发区万盛路10号
K+N China | Manufacturing Base
No.10 Wansheng Road,
Changshu Econ. & Tech. Dev. Zone,
Jiangsu Province 215513 China

+ 86-21-5427 8036
info@koenig-neurath.cn



KN10/A4/8P/C/2809/CE-1

www.koenig-neurath.com

» QUIET.BOX booth 单人电话亭

QUIET.BOX PROVIDES A PLACE FOR SHORT PHONE CALLS
QUIET CHATS AND CONCENTRATED MOMENTS

QUIET.BOX提供了一个打电话，安静地聊聊天，集中注意力思考的片刻空间



W1000xD1000xH2250mm

1平方米的私人谈话安静空间，走进进去就是一方小小天地，它能将你跟嘈杂的环境隔绝开。它在开放办公空间独立存在，为员工提供了一个私密区域，可以在不受干扰的情况下进行电话会议或讨论重要信息。QUIET.BOX以其简约的设计，在最小的空间内提供了隐私保护，同时拥有完善的房间声学效果、照明功能和通风系统。

1M² quiet zone for personal conversations. Walking in this small world, you are isolated from the noisy environment. It exists independently in an open office, providing a private area for employees to make phone calls or discuss confidential information without being disturbed. The telephone booth QUIET.BOX, with its minimalist design, offers privacy in the smallest of spaces with perfect room acoustics, lighting and ventilation.

INTERNAL STRUCTURE

内部结构 | 钢制框架
Steel frame

DOOR FRAME

门框 | 采用HPL木制门框
Oak natural solid wood

GLASS DOOR

玻璃门 | 双层夹胶玻璃，配有3D可调软链
Double-glazed laminated glass,
equipped with 3D adjustable hinges

GLASS BACK WALL

玻璃背板 | 单层玻璃，营造空间感
Glazing panel creates a sense of space

STORAGE SHELF

置物层板 | USB充电和电源插座
With USB charging and power socket

SEAT CUSHION

座靠 | 作为舒适靠坐支持
For comfortable support



THE BENEFITS AT A GLANCE

特点一览

- + 在开放式办公结构中创建一个具有特殊美感的安静空间，并与现有房间建筑和环境相融合。
In an open office structure create a quiet space that has a special aesthetic and integrate into the existing room architecture and environment.
- + 清晰的线条，质量的细节和微妙的装饰丰富定义了空间。
Clear lines, high-quality details and subtle decoration enrich the space.
- + 不透明的墙面单元与隔音玻璃门和玻璃背板等元素相结合，为定制空间提供更多的可能性。
Opaque wall elements combine with acoustic glass door and glazed back wall, etc. to provide more possibilities for customized spaces.
- + 卓越的隔音性能提供了隐私保护，在安静的氛围下进行重要电话的交谈。
Discretion assured thanks to incredible sound insulation properties. A quiet atmosphere for important telephone conversations.
- + 低噪音通风系统提供最佳的室内空气流通。
A low-noise ventilation system provides the optimum room climate.
- + 整体照明、USB充电和电源插座，置物层板都包括在内。
Integral lighting, USB charging and power socket, and shelf are included.
- + 多种配套家具方案可供选择，内部设施也可以根据需要定制。
A variety of furniture schemes are available, and the internal facilities can also be customized according to needs.
- + 作为一件完整的家具，你只需要把它装起来并插上电源即可。
As a ready-assembled piece of furniture, you just have to put it up and plug it in.
- + 现场快速组装，易于安装或重新定位，无需进行结构修改。
Quickly assembled on site, easy to erect or reposition without the need for structural modification.

DETAIL OVERVIEW

细节概述

- 1 OUTSIDE SHELL**
外壳 | MFC或金属材料面板
With opaque panels of MFC or metal material
- 2 ACOUSTIC MATERIAL**
吸音材料 | 实现理想的室内声学效果
For ideal interior acoustics
- 3 TEXTILE INTERIOR SURFACES**
布饰内壁 | 色彩搭配的灵活运用
Flexible application of color matching
- 4 ULTRA WHITE GLASS**
超白玻璃 | 能有效阻隔外面的声音
Bring visual permeability
- 5 LED RECESSED LUMINAIRE**
嵌入式LED灯 | 便于均匀照明
For homogeneous illumination
- 6 VENTILATION SYSTEM**
通风系统 | 配有静音风扇使室内空气流通
Equipped with a silent fan to circulate air in the booth
- 7 BASE & FLOORING**
底座和地面材料 | 带底座配置，并铺有尼龙地毯
Equipped with base configuration and nylon carpet
- 8 ADJUSTABLE GLIDES**
调节脚 | 与底座结合以确保稳定性
Integrated into the base for stability



[B]



[B]



[C]



[C]

一款多用途的独立小房间，足够容纳两个人的空间，我们可以称它为办公舱，洽谈室，互动区，交流亭，任由你来决定它的功能。QUIET.BOX Duo是一个适合交流的空间，可以快速进入一对一会议或专注工作的理想场所。在这个工作空间可以拉近团队之间的距离，也可以让员工有一个安静的氛围集中注意力完成任务。

[B]单层玻璃 [C]双层玻璃

双人静音舱 QUIET.BOX Duo room «

QUIET.BOX DUO PROVIDES A THINKING SPACE
A MEETING AREA FOR BRAINSTORMING & TEAM COMMUNICATION

QUIET.BOX Duo提供了一个思考的空间，一个头脑风暴和团队沟通的会议区域



W2200xD1300xH2350mm

An independent room for multi-purpose with enough space for two persons, we can call it an office, a meeting room, an interactive area, a communication booth, and you can decide its function. QUIET.BOX Duo is a sociable space, ideal for quick one-to-one meetings or focused working. Working in an open space brings teams closer together and let employees have a quiet atmosphere to focus on their tasks.

INTERNAL STRUCTURE

内部结构 | 铝合金框架
Aluminum frame

GLASS DOOR

玻璃门 | 可选单层或双层玻璃，配有不同款式天地门轴
Optional single or double glass,
equipped with different styles of door hinges

INTERNAL STRUCTURE

玻璃背板 | 双层玻璃，加强隔音效果
Double glass enhances sound insulation effect